

خبر صحفي للنشر

Ooredoo تعقد الاجتماع السنوي لجمعيتها العمومية الجمعية العمومية توافق على توزيع أرباح بواقع 0.75 ر.ق للسهم الواحد

8 مارس 2026

الدوحة، قطر

عقدت Ooredoo الاجتماع السنوي للجمعية العمومية للشركة، وناقش المساهمون واعتمدوا تقرير حوكمة الشركة وبياناتها المالي بعد أن تم تأكيد نتائجها المالية لعام 2025.

واعتمد المساهمون خلال الاجتماع توصية مجلس الإدارة لتوزيع أرباح نقدية بواقع 0.75 ر.ق للسهم الواحد.

وفي كلمته خلال الاجتماع، أكد سعادة الشيخ فيصل بن ثاني آل ثاني، رئيس مجلس إدارة Ooredoo، استمرار تقدم المجموعة في تنفيذ استراتيجيتها وتعزيز مكانتها كمزود رائد للبنية التحتية الرقمية في منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا وجنوب شرق آسيا، قائلاً: "شكل عام 2025 محطة مهمة أخرى في مسيرة Ooredoo، حيث واصلنا التنفيذ المنضبط لاستراتيجيتنا، وحققنا أداءً مالياً قوياً، مع تعزيز موقعنا كمزود رائد للبنية التحتية الرقمية عبر أسواقنا."

وأضاف: "وللعام الرابع على التوالي، سجلنا نمواً قوياً في جميع المؤشرات المالية الرئيسية، واختتمنا عام 2025 بأرباح قياسية تجاوز فيها صافي الربح المعدل المليار دولار أمريكي."

وباستثناء أثر الخروج من ميانمار، سجلت إيرادات المجموعة نمواً قوياً بنسبة 6% على أساس سنوي لتصل إلى 24.6 مليار ر.ق، مدعومة بالأداء القوي في الجزائر والعراق وتونس والكويت وقطر. وقد جاء هذا النمو نتيجة تحسين جودة الشبكة وتوسيع نطاق تغطيتها، إلى جانب التركيز المستمر على تجربة العملاء، مما ساهم في نمو قاعدة العملاء وارتفاع متوسط الإيراد لكل مستخدم.

وبعد استبعاد تكلفة إعادة الهيكلة لمرة واحدة في عُمان بقيمة 151 مليون ر.ق، وكذلك أثر الخروج من ميانمار، ارتفعت الأرباح قبل اقتطاع الفائدة والضريبة والاستهلاك وإطفاء الدين بنسبة 7% على أساس سنوي. وحافظ هامش الأرباح قبل اقتطاع الفائدة والضريبة والاستهلاك وإطفاء الدين على مستوى قوي بلغ 42.6%، مدعوماً بالكفاءة التشغيلية والنمو في الربحية في كل من الجزائر والكويت والعراق وتونس وقطر والمالديف.

وارتفع صافي الربح العائد لمساهمي Ooredoo بنسبة 12% على أساس سنوي ليصل إلى 3.9 مليار ر.ق، مما يعكس استمرار زخم الربحية عبر محفظة أعمال المجموعة المتنوعة. كما ارتفع صافي الربح المعدل بنسبة 10% على أساس سنوي ليبلغ 4.0 مليار ر.ق.

واصلت Ooredoo تعزيز ريادتها في الشبكات وتقديم تجربة عملاء قوية، مما أسهم في استقطاب المزيد من العملاء، لترتفع قاعدة العملاء بنسبة 3% على أساس سنوي لتصل إلى 53.3 مليون عميل. وباحتمساب عملاء IOH، بلغ إجمالي قاعدة العملاء 147.1 مليون عميل.

وتشمل أبرز إنجازات الفترة إطلاق إطار **RISE** الاستراتيجي الجديد لـ Ooredoo، الذي يهدف إلى تعزيز أعمالها الأساسية في مجال الاتصالات، وتسريع الاستثمار في البنية التحتية الرقمية، وتوسيع المنصات الرديفة. وخلال العام، دعمت المجموعة كذلك الطرح الثانوي العالمي المسوق بالكامل، مما رفع نسبة الأسهم الحرة القابلة للتداول في بورصة قطر إلى 27%. كما واصلت Ooredoo تطوير منصة مراكز البيانات **Syntys**، بما في ذلك الشراكة الاستراتيجية مع



Iron Mountain وإطلاق خدمات السحابة السيادية للذكاء الاصطناعي في قطر المدعومة بوحدات معالجة الرسومات من NVIDIA. كذلك واصلت المجموعة توسيع حضورها في مجال الربط الدولي عبر مشروع الألياف الضوئية في الخليج (FIG) مع تأمين اتفاقيات إنزال في الكويت والعراق وعمان، فيما واصلت **Ooredoo Fintech** التوسع إقليمياً مع التقدم في إطلاق خدماتها في أسواق جديدة.

وقد تم خلال اجتماع الجمعية العامة العادية للشركة طرح ومناقشة والموافقة على ما يلي:

1. سماع تقرير مجلس الإدارة عن السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025 ومناقشة الخطة المستقبلية.
2. مناقشة تقرير حوكمة الشركة لعام 2025.
3. سماع تقرير مراقب الحسابات للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
4. مناقشة البيانات المالية للشركة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 والتصديق عليها.
5. مناقشة واعتماد تقرير الامتثال للقواعد الصادرة عن هيئة قطر للأسواق المالية فيما يتعلق بحوكمة الشركة وتقرير الرقابة الداخلية على التقارير المالية عن السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
6. النظر في توصية مجلس الإدارة بشأن توزيع الأرباح عن سنة 2025 وإقرارها.
7. إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 وتحديد مكافآتهم.
8. تعيين مراقب الحسابات للسنة المالية 2026 وتحديد أتعابه.

-انتهى-

Ooredoo Holds Annual General Meeting

The General Assembly Approves Distribution of Dividend of QAR 0.75 per Share

8 March 2026

Doha, Qatar

Ooredoo held its Annual General Meeting today, where Shareholders discussed and approved the Company's Corporate Governance Report and financial statements, following confirmation of full year results for 2025.

During the Meeting, shareholders approved the recommendation of the Board of Directors to distribute a cash dividend of QAR 0.75 per share.

In his address to the meeting, H.E. Sheikh Faisal Bin Thani Al Thani, Chairman of Ooredoo, highlighted the Group's continued progress in executing its strategy and strengthening its position as a leading digital infrastructure provider across the Middle East, North Africa and Southeast Asia: "2025 marked another important milestone in Ooredoo's journey as we continued the disciplined execution of our strategy, delivering strong financial performance and further



reinforcing our position as a leading provider of digital infrastructure across our markets.”

“For the fourth consecutive year, we recorded strong growth across all key financial metrics, closing 2025 with record-high earnings that exceeded USD 1 billion in Normalised Net Profit,” he added.

Excluding the impact of the Myanmar exit, Group Revenue grew by a strong 6% year-on-year to QAR 24.6 billion, supported by strong performances in Algeria, Iraq, Tunisia, Kuwait and Qatar. Growth was driven by enhanced network quality and coverage, alongside a continued focus on customer experience, supporting customer growth and higher ARPU.

Normalising for the one-off restructuring cost in Oman of QAR 151 million and excluding the impact of the Myanmar exit, EBITDA increased by 7% year-on-year. EBITDA margin remained strong at 42.6%, supported by operational efficiencies and profitability growth across Algeria, Kuwait, Iraq, Tunisia, Qatar and the Maldives.

Net Profit attributable to Ooredoo shareholders increased by 12% year-on-year to QAR 3.9 billion, reflecting sustained profitability momentum across the Group’s diversified portfolio. Normalised Net Profit rose by 10% year-on-year to QAR 4.0 billion.

Ooredoo’s network leadership and strong customer experience continued to attract more customers, with the customer base increasing by 3% year-on-year to 53.3 million. Including IOH, the total customer base reached 147.1 million.

Highlights of the period include the introduction of RISE, Ooredoo’s refreshed strategic framework to strengthen its core telecom business, accelerate investment in digital infrastructure and scale adjacent platforms. During the year, the Group also supported a fully marketed, oversubscribed secondary global offering, increasing Ooredoo’s free float on the Qatar Stock Exchange to 27%. Ooredoo advanced its data centre platform Syntys, including a strategic partnership with Iron Mountain and the launch of sovereign AI cloud services in Qatar powered by NVIDIA GPUs. The Group also expanded its international connectivity footprint through the Fibre in the Gulf (FIG) subsea cable project, securing landings in Kuwait, Iraq and Oman, while Ooredoo Fintech progressed its regional expansion into new markets.

During the Company’s AGM, the following items were discussed and approved:

- 1- Hearing and approving the Board’s report for the year ended 31st December 2025 and discussing the company’s future business plans.
- 2- Discussing the Corporate Governance Report for the year 2025.
- 3- Hearing the External Auditor’s report for the year ended 31st December 2025.
- 4- Discussing and approving the company’s financial statements for the year ended 31st December 2025.
- 5- Discussing and approving the Compliance report of the QFMA corporate



governance & Internal Control over Financials Reporting report for the year ended 31st December 2025.

6- Discussing and approving the Board of Directors' recommendations regarding the distribution of dividends for the year 2025.

7- Discharging the members of the Board from liabilities and determining their remuneration for the year ended 31st December 2025.

8- Appointing the external auditor for the year 2026 and determining its fee.

-END-